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Parents’ Letter No. 14 

15 April 2022 

Dear Parents/Guardians, 

Arrangement of Class Resumption after the Easter Holiday 

All schools in Hong Kong will resume half-day face-to-face classes in an orderly and phased 

manner after the Easter holidays as originally planned in accordance with the latest development 

of the COVID-19 epidemic situation.  Details are as follows: 

Date Time Level Mode of Class Resumption 

19 – 29 April 2022 8:15 am – 1:20 pm S1 – S5 Zoom online lessons 

4 May 2022 onwards  8:15 am – 1:20 pm* S1 – S5 Face-to-face classes 

* Subject to the actual circumstances, the school may apply to EDB for resumption of whole-day face-to-face 

classes. 

 

Undergoing Regular Rapid-Antigen Tests (RATs)  

Every student has to complete a RAT each day before returning to school. RATs should be 

conducted in the morning and only persons obtaining negative results are allowed to return to 

school for lessons. Students tested positive should inform the school of their positive results as 

soon as possible and stay at home. They should also report to the Department of Health as soon 

as possible within 24 hours via the “Declaration System for individuals tested positive for 

COVID-19 using Rapid Antigen Test” (https://www.chp.gov.hk/ratp/#).   

Parents of students are required to report the test results on time on the attached ‘Rapid Antigen 

Test Record Form’ before students’ returning to school. If a student cannot produce a valid proof 

of a negative RAT result, the student concerned cannot attend lessons. The school will inform 

the parents concerned and arrange the student to go home as soon as possible. 

 

Flexibilities for Vaccinated Students  

Since students who are vaccinated will have a more effective protective barrier, they will be 

allowed to participate in more non-academic extra-curricular activities outside classes. 

Regarding individual students who have received the second dose of vaccination for more than 

14 days, school may arrange these students to stay at school after lessons for non-academic 

extra-curricular activities (e.g. music, sports activities, school team training). These students may 

https://www.chp.gov.hk/ratp/


also participate in some mask off activities (e.g. playing woodwind instruments, “contact” sports 

such as football and basketball, etc.) at school (including both in-class and after-class activities). 

 

Parents are urged to arrange eligible students to get vaccinated as early as possible to protect 

themselves. A high vaccination rate will help construct a more effective protective barrier and 

create favourable conditions for school activities. 

 

Wish you and your family good health. 

Yours faithfully,  

 

 

          LEE Tung-ching 

                 Principal 

 

 

 

This Parents’ Letter can be found on our school homepage (http://www.seksswk.edu.hk/) and eClass Parent App. 



官立嘉道理爵士中學 (西九龍) 

二零二一至二零二二年度 

 第十四號家長信撮要 (詳情請參閱英文版)  

                                                              2022 年 4 月 15 日 

各位家長/監護人: 

有關學校復活節假期後恢復課堂的安排 

全港學校會按原定計劃，在學校的復活節假期後復課，並按疫情的最新發展趨勢，

分階段有序恢復半天面授課堂，具體安排如下： 

日期 時間 級別 復課形式 

2022 年 4 月 19–29 日 上午 8:15 – 下午 1:20  中一至中五 Zoom 網課 

2022 年 5 月 4 日及以後 上午 8:15 – 下午 1:20 * 中一至中五 面授課堂 

* 視乎實際情況，學校可向教育局申請恢復全日面授課堂。 

定期進行快速抗原測試 

每名學生在每天回校前必須完成一次快速抗原測試，測試應在每天早上進行，學生

須獲得陰性結果才能回校上課。如測試結果為陽性，學生須留在家中，不得回校，並應儘

快通知學校，他們亦須儘快於 24 小時內透過「2019 冠狀病毒快速抗原測試陽性結果人士

申報系統」(https://www.chp.gov.hk/ratp/)向衞生署申報。 

每天學生回校之前，家長須填寫「快速抗原測試紀錄表」向學校申報檢測結果。若

學生未能提供快測陰性證明，該學生不能上課，學校會通知家長，安排該學生儘快回家。 

完成接種疫苗學生的彈性安排 

完成接種疫苗的學生會得到更好的保護，所以學校容許這些學生參與更多課堂以外

的非學術活動。如個別學生已完成接種兩劑疫苗並超過十四天，學校可安排相關學生在放

學後進行非學術性的課外活動(如音樂、體育活動、校隊訓練)，該等學生亦可在校內(包

括上課及課後活動)進行一些不佩戴口罩的活動(例如吹奏樂器、“接觸式”運動如足球、

籃球等)。 

懇請家長安排符合接種條件的學生儘早接種疫苗，提高疫苗接種率將有助構建更有效

的保護屏障，為學校活動創造有利條件。 

 

祝大家和家人身體健康! 

官立嘉道理爵士中學 (西九龍)  

李東青校長謹啓 

 

此家長信可於學校網頁(http://www.seksswk.edu.hk/)及 eClass 家長應用程式內查閱。 



 

Name: __________________________ Class: __________ Class No.: ________ 

Rapid Antigen Test Record Form 

As announced by the government, upon the resumption of face-to-face classes, all students are required to 

conduct a COVID-19 rapid antigen test (RAT) daily and only those who have obtained a negative result will be 

allowed to enter the school. Please fill in this record form every school day before coming to school.  

Year:  2022  Month:      

Date 
Test Result 

(Please circle as appropriate) 
Signature of 

Parent/Guardian  
Date 

Test Result 
(Please circle as appropriate) 

Signature of 
Parent/Guardian 

1 Negative / Positive   
 

16 Negative / Positive   

2 Negative / Positive   
 

17 Negative / Positive   

3 Negative / Positive   
 

18 Negative / Positive   

4 Negative / Positive   
 

19 Negative / Positive   

5 Negative / Positive   
 

20 Negative / Positive   

6 Negative / Positive   
 

21 Negative / Positive   

7 Negative / Positive   
 

22 Negative / Positive   

8 Negative / Positive   
 

23 Negative / Positive   

9 Negative / Positive   
 

24 Negative / Positive   

10 Negative / Positive   
 

25 Negative / Positive   

11 Negative / Positive   
 

26 Negative / Positive   

12 Negative / Positive   
 

27 Negative / Positive   

13 Negative / Positive   
 

28 Negative / Positive   

14 Negative / Positive   
 

29 Negative / Positive   

15 Negative / Positive   
 

30 Negative / Positive   

    

31 Negative / Positive   

Remarks: 

 Students who have positive RAT result must register the test result on the ‘Declaration System for 
Individuals Tested Positive for COVID-19 using Rapid Antigen Test’ via the Internet. They should 
also send an image of their testing result to their class teachers immediately. 

 Students who have symptoms of COVID-19 such as fever, symptoms of acute respiratory tract 
infection, or sudden loss of sense of taste of smell, etc, should NOT come to school but seek 
medical advice as soon as possible. 

 



姓名:__________________班別: _________ 學號: ________ 

快速抗原測試記錄表 

政府宣佈在恢復面授課堂後，所有學生都必須每天進行快速抗原測試 (RAT)，只有獲得陰性

結果的學生才能進入學校。請每天上學前填寫此記錄表。 

年份:  2022  月份:      

日期 
測試結果 

(請圈出相關結果) 
家長/監護人簽名 

 
日期 

測試結果 
(請圈出相關結果) 

家長/監護人簽名 

1 陰性 / 陽性   
 

16 陰性 / 陽性   

2 陰性 / 陽性   
 

17 陰性 / 陽性   

3 陰性 / 陽性   
 

18 陰性 / 陽性   

4 陰性 / 陽性   
 

19 陰性 / 陽性   

5 陰性 / 陽性   
 

20 陰性 / 陽性   

6 陰性 / 陽性   
 

21 陰性 / 陽性   

7 陰性 / 陽性   
 

22 陰性 / 陽性   

8 陰性 / 陽性   
 

23 陰性 / 陽性   

9 陰性 / 陽性   
 

24 陰性 / 陽性   

10 陰性 / 陽性   
 

25 陰性 / 陽性   

11 陰性 / 陽性   
 

26 陰性 / 陽性   

12 陰性 / 陽性   
 

27 陰性 / 陽性   

13 陰性 / 陽性   
 

28 陰性 / 陽性   

14 陰性 / 陽性   
 

29 陰性 / 陽性   

15 陰性 / 陽性   
 

30 陰性 / 陽性   

    

31 陰性 / 陽性   

 

備註: 

 如測試結果為陽性，必須儘快透過「2019 冠狀病毒快速抗原測試陽性結果人士申報

系統」申報，同時亦須儘快把測試結果的圖像發送給班主任。 

 學生如出現發燒、急性呼吸道感染或突然失去嗅覺等新冠病毒病症狀，應儘快就醫，

不應回校。 

 


